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1. Opening en mededelingen
- Valente geeft aan dat een MO instelling in Den Bosch reeds gevaccineerd is omdat zij

werden benaderd door de lokale GGZ instelling | TEED. De

vaccinatiebereidheid bleek heel laag, circa 40% wilde zich laten vaccineren. Hier

moet rekening mee worden gehouden in de bredere vaccinatiestrategie. Como geeft

aan dat het wel een goed teken is dat mensen zich niet gedwongen voelen.

-  VWS deelt mede dat de vaccinatieroute voor Beschermd Wonen rond is. Cliénten

gaan mee via de huisartsenroute na de 64-63 jarigen en medewerkers gaan mee in

de GGD route voor zorgmedewerkers; zij worden uitgenodigd na de Wmo

wijkverpleegkundigen.
- Como geeft aan dat ze zich zorgen maken over de antwoorden op de Kamervragen

over gemeentelijke zorggrenzen. Dat zullen zij ook inbrengen tijdens het BO op 9

maart.

2. Verslag vorige keer

a. Geen opmerkingen

3. Verlenging van de lockdown / afbouwplan
- IEEE 5 2atconsulaat) sluit aan om te vertellen over de situatie in de

noodopvang in Den Haag naar aanleiding van de aanpassingen in de richtlijn. Ze geeft
aan dat de zinnen in de nieuwe richtlijn stigmatiserend zijn voor de mensen in de opvang

en voor verwarring zorgen onder dakloze mensen. Ze vindt het heel raar dat in de

richtlijn een passage is opgenomen dat EU-migranten die zich rechtstreeks melden vanuit

het land van herkomst de toegang wordt ontzegd. Dit is niet te controleren en door dit

op te nemen in een landelijke richtlijn wek je de suggestie dat dit op grote schaal

voorkomt. Dit is niet zo, en als het al zo is dat mensen zich rechtstreeks bij de opvang

melden dan in het belangrijk met hen in gesprek te gaan, omdat er vaak ‘iets achter’ zit.

Como en Valente sluiten zich hierbij aan.

-  [EE3Eiet dat in Den Haag steeds meer mensen op straat (moeten) slapen omdat geen

plek is in de opvang en/of er onduidelijkheid is of zij terecht kunnen in de opvang. Het is

belangrijk dat er ook aandacht is voor waar dakloze mensen terecht kunnen als zij van

mening zijn dat zij ten onrechte niet worden toegelaten.

-  VWS geeft aan dat de zinnen zijn opgenomen op verzoek van gemeenten, om een eerste

stap te kunnen zetten richting een afbouw van de noodopvang voor het moment dat de

lockdown stopt. Een richtlijn over de afbouw van de opvang moet eraan bijdragen dat

mensen niet zomaar op straat worden gezet, en dat iedereen in gesprek gegaan wordt.

In een volgende versie van de richtlijn zullen we dat opnemen.
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4. Signalen

- Valente: Instelling Levanto heeft gemaild over de meerkostenregeling en

continuiteitssregeling: zien grote verschillen in de manier waarop de meerkosten worden

vergoed FRR tuurt de mail door naar VWS.

5. Sluiting


